



香港金章會有限公司

Gold Award Holders Association Hong Kong Limited

香港九龍葵涌葵豐街 53-57 號福業大廈 2208 室

電話: 54891340(Whatsapp 聯絡) 電子郵件: info@gaha.org.hk 網址: <http://www.gaha.org.hk>

會員通訊

二零二四-二六年度執行委員會之委員選舉/二零二四年周年會員大會

香港金章會執行委員會之委員選舉現正接受『內閣委員』和『自薦委員』申請，截止日期為二零二四年七月二十五日(星期四) 下午五時正。有關『內閣委員』及『自薦委員』名單，將於二零二四年七月二十六日(星期五) 刊登於本會網頁上。

委員選舉於二零二四年周年會員大會舉行，謹訂於二零二四年八月二日(星期五) 晚上七時。我們對金章會的未來發展充滿著期望，希望各會員踴躍參與！

地點：九龍大坑東棠蔭街 17 號大坑東社區中心一樓 清苗培訓中心

時間：晚上七時正

有關詳情公佈，本會將以電郵通知所有會員，亦歡迎大家 瀏覽：

香港金章會網頁 <http://www.gaha.org.hk>

此致

香港金章會全體會員



二零二四年周年會員大會籌劃人

香港金章會副主席陳樂仁敬啟

2024 年 7 月 2 日

附件 一、如「無暇」出席者，請填妥附上的“PROXY FORM”並電郵/電話：54891340
(以 Whatsapp 收集資料) 到本會

自薦內閣委員表格	自薦委員表	更新會員資料



香港金章會有限公司

Gold Award Holders Association Hong Kong Limited

香港九龍葵涌葵豐街 53-57 號福業大廈 2208 室

電話：54891340(Whatsapp 聯絡) 電子郵件：info@gaha.org.hk 網址：<http://www.gaha.org.hk>

For Office Use Only

Received on :

Proxy : Valid / Void

Verified by :

**Gold Award Holders' Association Hong Kong
Annual General Meeting**

2nd AUG 2024, Friday

**To : Hon. Secretary, the Executive Committee,
Gold Award Holders' Association Hong Kong.**

PROXY FORM

I, _____, (Full Name) being a member of Gold Award Holders' Association Hong Kong, hereby appoint _____, (Full Name) or if he/she is not present, the Chairman of the Association to vote on my behalf at the Annual General Meeting to be held on 2nd AUG 2024 , or at any adjournment *thereof*.

Signature : _____

Membership number : _____

Date : _____

Notes :

1. This form should reach Gold Award Holders' Association Hong Kong (c/o Room 2208, Fook Yip Building, 53-57 Kwai Fung Crescent, Kwai Chung, NT.) by hand, mail, e-mail or Whatsapp to +852 5489 1340 on / before 6:00 p.m. on 2nd AUG 2024.
2. Proxy Forms must bear original hand signatures of the members.

In case of two or more proxy forms are submitted by the same member, all proxy forms of the member will be void. Any member who takes a ballot form after submission of a proxy, both votes will be void.